

國立虎尾科技大學博碩士生學位論文電子檔上傳同意書

National Formosa University E-dissertation/thesis Upload Consent

系所名稱(Department): _____

中文論文題目(Chinese Title): _____

英文論文題目(English Title): _____

研究生(Student): _____ (請簽章 Signature) 論文已完成指導教授與口試委員修改建議，並查對以下事項無誤，請同意論文上傳至本校博碩士論文系統。

The dissertation/thesis has been revised and finalized under the instruction of the members of the oral defense committee. I hereby request permission from the advisor for me to upload the dissertation/thesis to the NFU Library Thesis Submission System.

✓學生查對事項(Check):

- ☐ 中、英文論文題目與口試委員審定書之題目一致。(The thesis title in Chinese and English are the same as those in the Oral Examination Committee Verification.)
- ☐ 中、英文論文題目與校務 eCare 之題目一致。(The thesis title of Chinese and English are the same as those of the eCare.)
- ☐ 完成論文修改並經指導教授確認為最終版本。(Complete the revision of the dissertation and confirm it as the final version by the supervisor.)

謹陳

論文指導教授(Advisor): _____ (請簽章 Signature)

同意日期(Date): _____ 年 _____ 月 _____ 日

使用說明(Instructions for use):

- 學位論文電子檔上傳前，請將簽核完成之同意書掃描成電子檔併於國立虎尾科技大學學位論文授權書，與授權書一同於論文提交系統步驟三上傳。

Before uploading the E-dissertation, please scan the signed consent letter merge with the National Formosa University Authorized Agreement for Thesis/Dissertation, and upload in step 3 of the Thesis Submission System.

- 正本請自行留存，請勿裝訂於紙本學位論文內。

Please keep this original paper copy by yourself, and do not bind it in the dissertation.